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Východiska z generálního zasedání Evropského svazu chovatelů (EE) 

 

V termínu 11.-12. května 2024 proběhlo v maďarském městě Kecskemétu 

zasedání EE pod vedením prezidenta Giona Grosse. Delegáti zastupovali 

chovatelské spolky z dvaceti členských zemí. Kongresu se zúčastnili také hosté 

z Turecka a Ukrajiny.  Český svaz chovatelů zastupovali nově dva členové 

Ústředního výkonného výboru ČSCH. Skupinu tradičních zástupců jednotlivých 

odborností doplnil MVDr. Václav Ráček a MVDr. Martin Urban. Uvedený formát 

byl novinkou. Úkolem lídrů delegace bylo vysvětlení důvodů odmítnutí EV králíků 

v České republice a vzájemné vyříkání organizačních nesouladů s pořádáním 

zasedání EE u nás. Jejich jednání přineslo své ovoce.  

Oba doktoři dobře obhajovali zájmy našeho svazu, kroky nového vedení ÚVV 

ČSCH, potažmo chovatelských svazů střední a východní Evropy. Jejich projevy 

vedené v anglickém jazyce, dobrou argumentací otevíraly podněty pro diskuzi. 

Mezi palčivá a hojně diskutovaná témata patřilo strukturování svazu na východ a 

západ, volební kultura, či management a ekonomika evropských výstav. Nedílnou 

součástí jejich projevů bylo vytyčení a navržení reforem Evropského 

chovatelského svazu. Vize se týkala například podoby budoucích evropských 

výstav. V projevu dr. Martina Urbana se zrcadlily zkušenosti získané z pořádání 

evropských a světových výstav chovatelů ušlechtilých koček.  

Projevy obou našich zástupců byly na jednotlivých seminářích předmětem 

tvůrčích diskuzí. V kuloárech byly dále pozitivně hodnoceny a rozvíjeny. Oba 

zástupci výboru svazu v Maďarsku zdárně obhájili zájmy našeho svazu a uvedli na 

správnou míru naše postoje k problematice plánovaných akcí v gesci EE České 

republice. Za jejích práci jim upřímně děkujeme. 

Aleš Bukovský 

Tiskový mluvčí 


